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جدیت شرکت نفت و گاز مسجدسلیمان 
در اجرای جاده پاگچ امام رضا)ع( تا 

روستای تنگ تلفن لهَبرَی      
عملیات بهســازی و مرمت جاده مواصلاتی پاگچ امام 
رضا)ع( شهر مسجدســلیمان تا روستای تنگ تلفن لهَبری 
که یکــی از اقدامات شــاخص و پروژه های عــام المنفعه 
شــرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان می باشد از 
پیشــرفت فیزیکی 37 درصدی و مطابق برنامه زمان بندی 
شده برخوردار است. به گزارش روابط عمومی شرکت بهره 
برداری نفت و گاز مسجدســلیمان، براساس اعلام مدیریت 
مهندسی و ساختمان این شرکت که ناظر بر این پروژه می 
باشــد، عملیات خاکبرداری ترانشــه ها و خاکریزی مقاطع 
محاسبه شده،همچنین احداث ابنیه فنی و دیوارهای حایل 
سنگی توســط پیمانکار اجرایی بخش خصوصی با سرعت 
مناســبی و مطابق برنامه زمان بندی شده در حال اجرا می 
باشــد. این پروژه 5.6 کیلومتر طول مسیر و 364 میلیارد 
اعتبار آن اســت . شایان ذکر اســت این پروژه که عملیات 
اجرایی  آن در دی ماه ســال گذشــته با حضور مدیرعامل 
شــرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدســلیمان و جمعی 
از مســئولین شــهری آغاز گردید نقش مهم استراتژیک و 
پدافندی در ارتباط سریع و آسان شهروندان مناطق شرقی 
و جنوب شرقی مسجدســلیمان به اهواز ایفا خواهد کرد و 
زمان ســفر آنها را کوتاه تر و همچنین موجب دسترســی 
روستاییان این مســیر به مراکز بهداشتی / درمانی مسجد 

سلیمان می گردد.

 بازگشت قدیمی ترین چاه میدان 
آزادگان شمالی به مدار تولید        

مدیــر امور فنی شــرکت نفــت و گاز ارونــدان گفت: 
قدیمی تریــن چاه میدان آزادگان شــمالی بــه مدار تولید 
برگشــته و با بهره وری قابل توجهی به تولید رسیده است  
غلامحســین موازی در حاشیه بیست و هشتمین نمایشگاه 
نفــت، گاز، پالایــش و پتروشــیمی در محل نمایشــگاه 
بین المللی تهران بیان کرد: این نمایشــگاه فرصت بســیار 
مهمی است که بتوانیم با حضور شرکت های تولیدکننده به 
عنوان متولی توســعه و بهره برداری از میادین غرب کارون 
نیازهایمان ارزیابی کنیم. وی با اشاره به اینکه اکثر نیازها از 
طریق برگزاری مناقصات ارائه می شود، ادامه داد: برگزاری 
این نمایشــگاه فرصت تبادل با شــرکت های تأمین کننده 
تجهیــزات، مواد و خدمــات را فراهم کرده تــا بتوانیم در 
ارزیابی هــای کیفی و فرآیند مقایســات آینده خود از این 
شناخت و آگاهی بهره مند شویم. مدیر امور فنی این شرکت 
با اشاره به اینکه این شــرکت متولی بهره برداری و توسعه 
میادین دارخوین، آزادگان شــمالی و جنوبی است، تصریح 
کرد: در حال حاضر به انضمام میدان یادآوران، شرکت نفت 
و گاز اروندان با تولید حدود 400 هزار بشکه بعد از شرکت 
ملی مناطق نفتخیز جنوب رتبه دوم را داراست؛ با توجه به 
این تولید قابل توجه باید برای نگهداشت و افزایش تولید به 

صورت مستمر فعالیت داشته باشیم...

اخبار

اصفهان محسن رضایی - محمدیاسر طیب نیا، مدیرعامل شرکت فولاد 
مبارکه، عصر روز دوشنبه ۱7 اردیبهشت به همراه معاون اقتصادی و مالی 
شرکت، مدیرعامل صندوق سرمایه گذاری خطرپذیر فولاد مبارکه و برخی 
از دیگر مدیران این صندوق از تعدادی شرکت های سرمایه پذیر فولاد مبارکه 
در شهرک علمی تحقیقاتی اصفهان بازدید کرد  وی تصریح کرد: از دو سال 
گذشته ورود به حوزه نوآوری و تکنولوژی های جدید به عنوان یک ضرورت 
و هدفِ دارای اولویت در مجموعه فولاد مبارکه تعریف شد و با حاکم شدن 

یک نگاه نو به حوزه نوآوری اتفاقات خوبی در این حوزه رقم خورده است.
به گفته طیب نیا، خوشــبختانه شرکت دانش بنیان سرمایه پذیر صندوق 
سرمایه گذاری خطرپذیر فولاد مبارکه نیز با این رویکرد، پرسرعت و پرتوان 
وارد میدان شد و ســال گذشته با حمایت هیئت مدیره، اخذ مجوزهای 
لازم و تعریف بودجه مناســب به حوزه سرمایه گذاری خطرپذیر شرکتی 
)cvc( ورود کرد. مایه خرسندی است که اعلام کنیم امروز برخی از این 
سرمایه گذاری ها به بار نشسته و برخی نیز در مراحل اولیه است. وی با اشاره 
به اهمیت و ضرورت آگاهی کامل هیئت مدیره شرکت از اتفاقات رخ داده 
در تک تک طرح ها اظهار امیدواری کرد این اقدامات مسیر دست یابی به 
تکنولوژی های فرایندی را هموار کند. همچنین با حمایت و هدایت بیشتر 
کسب وکارها توسط صندوق سرمایه گذاری خطرپذیر شرکت فولاد مبارکه 
اصفهان که مسیر خود را پیدا کرده، بتوان شاهد دستاوردهای بسیار بهتری 

در آینده نزدیک بود.
نیاز به تداوم سرمایه گذاری دو تا  سه ساله در این شرکت ها

مدیرعامــل فولاد مبارکه گفــت: در نگاه اول، تلقی دانش بنیان شــدن 
شــرکت های بزرگ دور از ذهن است، ولی دانش بنیان شدن شرکت های 
بزرگ به این معناست که از شرکت های کوچک و چابکی که می توانند در 
این حوزه نوآوری داشته باشند، حمایت کنند. این اتفاق در فولاد مبارکه 
رخ داده و دستاوردهای آن را می بینیم، اگرچه با رقبای بین المللی در این 
زمینه فاصله داریم. وی با تأکید بر اینکه شرکت های بزرگ فولادی به طور 
میانگین ۱.5 درصد و برخی نیز تا 3 درصد درآمدها را در این حوزه هزینه 
می کنند، گفت: ما با شرکت های مطرح فاصله داریم، اما اعداد و ارقام ما از 
شرکت های داخلی بسیار بیشتر است. در برخی موارد حداقل ۲ تا 3 سال 
به تداوم سرمایه گذاری نیاز است تا دستاوردهای آن حاصل شود. امیدواریم 

امسال شاهد ثمرات این حرکت ها باشیم.
معــاون اقتصادی و مالی فــولاد مبارکه: پایداری تولید فولاد کشــور با 

سرمایه گذاری خطرپذیر فولاد مبارکه
 معاون اقتصادی و مالی فولاد مبارکه نیز در جریان این بازدید گفت: شرکت 
فولاد مبارکه توانسته است بزرگ ترین صندوق سرمایه گذاری خطرپذیر 
کشور را راه اندازی کند و با ســرمایه گذاری های انجام شده در حوزه های 
دانش بنیان به زودی خبرهای خوبی از این صندوق خواهیم شنید؛ چراکه 

فولاد مبارکه در حوزه های دانش بنیانی سرمایه گذاری کرده که شرکت های 
دانش بنیانِ فعال در این حوزه ها می توانند در آینده، هم به پایداری فولاد 
مبارکه و هم به توسعه فولاد کشور کمک کنند. فولاد مبارکه نمی توانسته 
به طور مستقیم به این حوزه ها وارد شود؛ بنابراین با قبول ریسک آگاهانه، 
حوزه نوآوری را به شــرکت های شتاب دهنده و چابک واگذار کرده است. 
البته فولاد مبارکه با این سرمایه گذاری صرفاً به دنبال کسب سود نبوده و 
نیست؛ اما با به بار نشستن این سرمایه گذاری ها و اقدامات، به طور قطع شاهد 
پایداری تولید و رشد صنعت فولاد کشور خواهیم بود. مهدی کویتی با بیان 
اینکه پایداری تولید فولاد کشور با سرمایه گذاری خطرپذیر فولاد مبارکه 
میســر خواهد شد، تأکید کرد: این شرکت های سرمایه پذیر هم به فولاد 

مبارکه و هم به پایداری تولید فولاد کمک خواهند کرد.
 مشــاور مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه خبر داد: ارائه پیشنهاد سه برابر 

شدن سرمایه گذاری خطرپذیر شرکت فولاد مبارکه برای سال ۱403
امیر مظاهری، مشاور مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه نیز در این باره گفت: 
امروز پیشنهاد سه برابر شدن سرمایه گذاری خطرپذیر شرکت فولاد مبارکه 
برای سال ۱403 با نظر مثبت هیئت مدیره مواجه شد و در صورت تصویب، 
از بزرگ ترین رخدادهای اکوسیستم نوآوری و فناوری کشور خواهد بود.وی 
با بیان اینکه شرکت پشتیبانی و توسعه فناوری و نوآوری فولاد مبارکه امروز 
به صندوق سرمایه گذاری خطرپذیر شرکت فولاد مبارکه تبدیل شده است، 

گفت: فولاد مبارکه با ورود به فرایند انتقال تکنولوژی می تواند به الگوی 
جدیدی برای حوزه نوآوری در کشور تبدیل شود.

مدیرعامل صندوق سرمایه گذاری خطرپذیر فولاد مبارکه:  در چشم انداز 
حوزه نوآوری و تکنولوژی، گروه فولاد مبارکه لوکوموتیو توسعه صنعتی 

ایران خواهد بود
یحیی پالیزدار، مدیرعامل صندوق سرمایه گذاری خطرپذیر فولاد مبارکه نیز 
در این بازدید اظهار داشت: پیمودنِ مسیری که طی یکی دو سال گذشته 
در گروه فولاد مبارکه در حوزه نوآوری و سرمایه گذاری خطرپذیر طی شده 
امکان پذیر نبود، مگر با مساعدت و همیاری هیئت مدیره، مدیرعامل و سایر 
عوامل تأثیرگذار شرکت که صمیمانه از آن ها تشکر می کنیم. در این مسیر 
با فراز و نشــیب های زیادی مواجه بودیم، اما جایگاهی که اکنون در آن 
قرار داریم جایگاهی پر از امید اســت و امیدواریم بتوانیم این مسیر را با 
همین شدت و حدت ادامه دهیم. در حوزه نوآوری و تکنولوژی، چشم اندازی 
که برای گروه فولاد مبارکه ترسیم شده، لوکوموتیو توسعه صنعتی ایران 
عزیز اســت. در این مســیر یکی از موضوعات مهم بحث های فناورانه و 
توسعه تکنولوژی است. در این راستا سعی می کنیم افق های جدیدی در 
اکوسیستم هاردتک کشور ایجاد کنیم. همچنین سعی می کنیم با منابع 
و تخصص هایی که از ســوی فولاد مبارکه و سایر شرکت های گروه به ما 

اختصاص داده می شود، اکوسیستم نوآوری کشور را قوت ببخشیم.
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ورود فولاد مبارکه به حوزه نوآوری و تکنولوژی های جدید؛ یک اولویت و ضرورت

تهیه فاز نخست طرح گستره ویژه »چهارباغ 
عباسی« در سال جاری 

سرپرست اداره کل طرح های توسعه شهری و منطقه ای شهرداری 
اصفهان گفت: امسال گام اول تهیه طرح گستره ویژه »چهارباغ عباسی 
اصفهان« با بررسی شرایط موجود پلاک های بدنه غربی و شرقی این 
محور فرهنگی تاریخی برداشته می شــود.به گزارش اداره ارتباطات 

رسانه ای شهرداری اصفهان، سعید صادقانی با بیان اینکه در بازنگری 
طرح تفصیلی شهر اصفهان، کاربری گستره ویژه برای بدنه غربی و 
شرقی محور فرهنگی تاریخی چهارباغ عباسی تعریف شده است تا 
کاربری ها از لحاظ کالبدی و بصری با این محور گردشگری همخوان 
شــود، افزود: امسال و در فاز نخســت، برداشت های میدانی از وضع 
موجود پلاک ها انجام می شود تا بتوانیم طرح گستره ویژه چهارباغ 
عباسی اصفهان را بر اساس تحلیل ها، تهیه کنیم.وی ادامه داد: طرح 

گستره ویژه چهارباغ عباسی در راستای احیای محور فرهنگی تاریخی 
اصفهان است. ایشان افزود: تهیه طرح گستره ویژه چهارباغ عباسی 
اصفهان یک کار بین بخشی اســت که به همکاری شهرداری، اداره 
کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی و اداره کل راه و 
شهرسازی استان نیازمند است. وی در ادامه با بیان اینکه این اداره کل 
و زیرمجموعه های آن در مناطق ۱5 گانه شهرداری ارتباط مستقیمی 
با شهروندان دارند، گفت: ملاک پاسخگویی به ارباب رجوع در این اداره 

کل و مناطق، نقشه های طرح تفصیلی مصوب و همچنین دفترچه 
ضوابط و مقررات مصوب است. صادقانی افزود: از برنامه های اجرایی 
امسال معاونت شهرسازی و معماری شهرداری اصفهان، غنی سازی 
نقشه های مصوب از جمله تعیین تکلیف بن بست ها است که این 
کار علاوه بر تسریع در پاسخگویی به شهروندان و جلوگیری از برداشت 
های سلیقه ای از نقشه ها و ضوابط از سوی شهروندان و کارشناسان، 

از خلاءهای قانونی نیز پیشگیری می کند.

اصفهان - نمایشگاه بیست و هشتم صنعت نفت که فضای 5000 
مترمربعی را به شرکت های حاضراختصاص داده بود ،شرکت 
های دانش بنیان مستقر در شرکت مشعل پویا اسپادانا توانستند 
تعاملات بسیار خوبی با دیگر شرکت ها برقرار نمایند.همچنین 
شرکت های خارجی بسیاری برای ارتباط و تعامل با هلدینگ 
پترو پالایش اصفهان و شــرکت های زیر مجموعه آن درغرفه 
این شــرکت حضور یافته و از نزدیک در گفتگو با کارشناسان 
راه های همکاری و برقراری ارتباط با این هلدینگ را بررســی 
کردنند. این نکته حائز اهمیت است که توانمندی های هلدینگ 
پترو پالایش اصفهان در خلق ایجاد فرصت های مناسب برای 
سرمایه گذاری و همچنین طراحی پروژه های متعدد برای ایجاد 
زنجیره ارزش و همچنین توجه به پروژه های توســعه محور با 
محوریت محیط زیست نگاه همگان را به خود جلب نمود و در 
طول 4روز برگزاری نمایشگاه نفت و گاز مخاطبان بسیاری را به 
سمت غرفه هلدینگ پترو پالایش اصفهان جذب کرد. درپایان 
این نمایشــگاه مدیر روابط عمومی و بین الملل هلدینگ پترو 
پالایش اصفهان ضمن قدردانی از تلاش همه دست اندرکاران 
در برپایی این نمایشــگاه ارزشمند گفت:نمایشگاه های نفت و 

گاز وصنایع پالایشی، فرصت مناسبی برای ارایه توانمندی ها 
،خلاقیت،دستاوردها و خلق فرصت های تازه برای شرکت های 
نفتی و پالایشــی است و لذا هلدینگ پترو پالایش اصفهان در 
طی ۲سال ازحضور دکتر قدیری دراین نمایشگاه درصدد بهره 
گیری از ایجاد فرصت های مناســب در راستای جذب سرمایه 
گذار،اجرای با سرعت پروژه ها وبه ثمر رساندن اقدمات جدید 
اســت . محمد ده بیدیان تاکیــد کرد:مجموعه پالایش نفت 
اصفهان با بهره گیری از فرصت ها،شناخت و تعامل با شرکت 
های جدید و صنایع دانش بنیان در سطح کشور در صدد است 
تا هر چه بیشــتر وپویا تر از ظرفیت های داخلی در راســتای 
پیشبرد طرح های کیفیت و بهبود بخشی خود استفاده نماید 
و به افق پیوســتن درجمع 500شرکت برتردنیا هر چه زودتر 
نایل شود. وی بیان داشت:قطعا هلدینگ پترو پالایش اصفهان از 
هم اکنون برنامه ریزی دقیق تری در رویدادهای پیش رو برای 
ارائه دستاوردهای هلدینگ پترو پالایش اصفهان برای حضور در 
نمایشــگاه بیست و نهم نفت و گاز را برای خود متصور است و 
ان شاالله در سال آینده در قالب های جدیدی دراین زمینه وارد 

میدان خواهد شد.

حضور قدرتمند هلدینگ پترو پالایش اصفهان در بیست و هشتمین نمایشگاه 
اراک - تفاهم ســه جانبه احداث نیروگاه اتمی ایرانی در بین المللی صنعت نفت

همایش ســالانه مهندســان مکانیک امضا شد. دانشگاه 
صنعتی اراک میزبان ســی و دومین همایش بین المللی 
مهندســی مکانیک کشــور است و در ســه روز برگزاری 
این همایش 460 مقاله پذیرفته شــده در نشســت های 
تخصصی ارائه می شــود و پنج نفــر از صاحب نظران علم 
مهندســی مکانیک آخرین دســت آورد هــای این حوزه 
را در ســخنرانی های کلیدی بیــان خواهند کرد. در این 
مراســم تفاهم ســه جانبه بین نیروگاه هرمز، دانشــگاه 
صنعتی اراک و شرکت آذراب برای احداث نیروگاه اتمی 
ایرانی مبادله شــد و از کنسرســیوم اقتصادی امیر کبیر 
رونمایی شد. وزیر صنعت معدن و تجارت و رئیس انجمن 
مهندســان مکانیک کشــور در همایش سالانه مهندسان 
مکانیک در اراک گفت: ایجاد سازکار مناسب برای جذب 
و ســاماندهی سرمایه های مردمی برای رسیدن به رشد و 
توســعه تولید در بخش صنعت راهگشاســت. علی آبادی 
با اشــاره به تشــکیل کنسرســیوم اقتصادی امیر کبیر با 
مشــارکت صنایع بزرگ و متوســط پیشــرو در استان را 
الگویی مناســب برای اجرای طرح های بزرگ در کشــور 

دانست و افزود: اســتفاده از ظرفیت مردمی برای تامین 
مالی پروژه ها و ســهیم کردن مــردم در اقتصاد می تواند 
بسیاری از چالش های پیش روی توسعه کشور را برطرف 
کند. رئیــس انجمن مهندســان مکانیک کشــور گفت: 
محیط زیســت و انرژی از مسائل مهم و دارای اولویت در 
کشور و شــهر های صنعتی است که توان علمی مهندسی 
کشور می تواند با تعریف پروژه های تحقیقاتی و علمی در 
حوزه زیســت محیطی و نیروگاهی برای حل این مسائل 
اصلی راه حــل ارائه دهند. او ضــرورت مدیریت مصرف 
انرژی و آب را یادآور شــد و گفت: استفاده از انرژی های 
تجدید پذیر و کاهش سوخت های فسیلی در حوزه تولید 
انرژی و بهــره مندی از فن آوری های نوین با اســتفاده 
از توان علمی تخصصی مهندســان و متخصصان کشــور 
در بخش تولید برای مدیریــت منابع، کاهش هزینه های 
تولید، ارتقا کیفیت و ایجاد جذابیت ســرمایه گذاری در 
بخــش صنعت لازم و ضروری اســت. معرفی و تجلیل از 
اســتاد برتر، مهنــدس برتر و پایان نامه هــای برتر حوزه 
مکانیک کشــور از برنامه های مراســم گشایش همایش 

مهندسی مکانیک کشور بود.

برگزاری همایش سالانه مهندسان مکانیک در دانشگاه صنعتی اراک 

گـــزارش

سد نهند تبریز  سرریز کرد
بعد از خشکسالی های مداوم و خشک شدن کامل 
و بی سابقه ســد نهند در سال گذشته،   با تاوجه به 

بارش های امسال، این سد سرریز کرد.
با توجه به بارش های برفی زمستان و بارندگی های 
اخیر، ضمن تدابیر انجام گرفته و کنترل برداشت با 
همکاری قرمانداری، بخشداری،شوراها و دهیاری ها 
و همراهی کشــاورزان منطقه از یک ســو و توقف 
کامل مصرف آب سد نهند، به لطف خدا سد نهند 
آبگیری کامل شــد و در 24 اردیبهشت ماه سرریز 
کرد. بر اساس این گزارش سرریز سد ضمن اینکه 
رویداد مطلوب و امیدوارکننده ای است، در صورت 
مصرف بی رویه نخواهد توانست جلوی کمبود آب 
را بگیرد، لذا از شــهروندان تبریزی خواستار ادامه 
همراهی برای مصرف بهینه و برقراری تامین پایدار 

آب هستیم.

 عملیات اجرایی طرح سومین 
زیست پالایشگاه ایران در بندرعباس

عملیات اجرایی طرح ســومین زیســت پالایشگاه 
ایران در مجتمع کشــی سازی و صنایع فرا ساحل 

ایزو ایکو  بندرعباس آغاز شد.
مهدی دوستی اســتاندار هرمزگان گفت:محصول 
این واحد تولیدی بیواتانول سوختی با ظرفیت ۶۶ 
میلیون لیتر در سال، کنجاله تخمیری خوراک دام 
با ظرفیت ۶۶ هزار تن در سال و گاز کربنیک سبز 
با ظرفیت ۵۰ هزار تن در ســال می باشد.دوستی 
افزود:میزان ســرمایه گذاری ثابت این  طرح بیش 
از 2 هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال و با ســرمایه گذاری 
ارزی 2۰ میلیون یورو است که زمینه اشتغال 2۵۰ 
نفر بطور مستقیم و ۱۰۰۰ نفر بطور غیر مستقیم را 

در زمان بهره برداری، فراهم خواهد کرد.

شناسایی ۳۶۰۰ صنعت آلاینده 
معاون محیط زیســت انســانی ســازمان حفاظت 
محیط زیســت از شناســایی ۳هزار و ۶۰۰ صنعت 

آلاینده در کشور خبر داد.
ایرج حشــمتی، در اولین جشــنواره ملی تجلیل از 
خانه های برتر محیط زیست کشــور گفت: آلودگی 
آب، خشک ســالی، آلودگــی هوا، مصــرف بی رویه 
انــرژی، تغییر کاربــری اراضی و فرســایش خاک 
مهم ترین چالش های محیط زیست کشور است.وی 
با بیان اینکه در تولید و اشــتغال باید مراقب منابع 
طبیعی و محیط زیســت هم باشیم، افزود: در دولت 
ســیزدهم پایش صنایع آلاینده چهاربرابر شد و این 
امر منجر به شناســایی دوبرابری صنایع آلاینده در 
کشور شده است.معاون محیط زیست انسانی سازمان 
حفاظت محیط زیســت عنوان کرد: ۳ هزار و ۶۰۰ 
صنعت آلاینده در کشور وجود دارد و ۱4۶ رودخانه 
کشور هم توسط ۶84 ایستگاه پایش نظارت و پایش 
می شود.وی با اشاره به نقش خانه های محیط زیست 
در تقویت مشارکت مردم در حفاظت از محیط زیست، 
بیان کرد: در حوزه خانه های محیط زیســت شاهد 

توسعه مشارکت پذیری و عمل گرایی هستیم.

 رییس سازمان جهاد کشــاورزی خوزستان به برداشت 
گندم از 8۰ درصد مزارع استان اشاره کرد و گفت: ۱2۹ 
هزار و 8۰۰ تن گندم بر اثــر بارندگی های اخیر از بین 

رفت.
مجید نبی پــور در گفت وگو با ایرنا بیــان کرد: تاکنون 
یــک میلیون و 242 هــزار تن گندم از مزارع اســتان 
توســط ۱۰4 مراکز خرید، سیلوهای بخش خصوصی و 

کارخانجات آرد در استان خریداری شده است.
وی به فعالیت سه هزار و ۱۰۰ کمباین در مزارع استان 
از ابتدای فصل برداشــت تاکنون اشاره کرد و افزود: 4۳ 
میلیون لیتر سوخت کمباین به منظور برداشت از مزارع 
اســتان توزیــع و 2۵ میلیون لیتر ســوخت برای ادامه 

برداشت در خرداد ماه پیش بینی می شود.
رییس ســازمان جهاد کشاورزی خوزستان با بیان اینکه 
عمده برداشت گندم در شهرستان های مرکزی و شمالی 
اســتان در حال انجام است ادامه داد: برداشت گندم در 
شهرستان های رامشــیر، امیدیه، هندیجان، آغاجاری و 

ماهشهر رو به پایان است.
نبــی پور تصریح کرد: در بارندگی هــای اخیر ۱۵8 هزار 
و ۹2۵ هکتار از مزارع اســتان دچار خسارت ۱۰ تا ۷۰ 
درصــدی شــده و ۱2۹ هزار و 8۰۰ تن گنــدم از بین 
رفته اســت. وی اظهار داشت: باوجود سیل ابتدای فصل 
زراعی ۱4۰۳-۱4۰2، خشکسالی های ماه های آذر، دی 
و بهمن ســال گذشته و بارندگی شدید همراه با طوفان 
در فروردین و اردیبهشــت با تــاش ارگان های مربوطه 
در استان و حمایت های استاندار خوزستان، تاکنون یک 
میلیــون و 242 هزار تن گندم مازاد بر نیاز کشــاورزان 
خریداری شــده و انتظار می رود کشــاورزان با دقت و 
ســرعت با حداقل تلفات برداشــت را انجام و به مراکز 

خرید تحویل دهند.
نبی پــور با بیان اینکه تمام مراکــز خرید به صورت 24 
ساعته محصول تولیدی کشاورزان را خریداری می کنند 
اضافه کرد: اولین ســری وجه کشاورزان پرداخت شده و 
انتظار می رود مابقی مطالبات با حمایت دولت پرداخت 
شــود.وی ادامه داد: با وجود یــک هفته بارندگی مداوم 
و شــرایط ناپایدار جوی در اردیبهشــت ماه سال جاری 

در اقدامی جهادی ۵۶۰ هــزار تن گندم از مراکز خرید 
روبــاز بــه مراکز اســتاندارد حمل و مابقــی که میزان 
بســیار جزئی بود به وســیله کاور پوشــانده شد.رییس 
سازمان جهاد کشــاورزی خوزســتان افزود: هیچگونه 
خسارتی به گندم های برداشت شده که در مراکز خرید 
نگهداری می شــد وارد نشــد.نبی پور اظهارکرد: با توجه 
به خســارتی که به کشــاورزان وارد شده انتظار می رود 
صندوق بیمه کشاورزی نســبت به بازدید فوری مزارع 
خسارت دیده که مشــمول بیمه کشاورزی بودند اقدام 
کنند. همچنین معاون باغبانی سازمان جهاد کشاورزی 
خوزســتان سطح زیرکشــت نخیات استان را 42 هزار 
هکتار عنوان کرد و گفت: ســال گذشته ۶ واحد صنایع 
 خرمای اســتان با اعطای ۳۶۰ میلیارد ریال تسهیات، 

احیا شد.
محمد حسنی نســب بیان کرد: تعداد 22هزار بهره بردار 
در 42هزار هکتار ســطح زیرکشــت نخیات اســتان 
فعال هســتند.وی با بیان اینکه تحویل نهاده براســاس 
دســتورالعمل های اباغی، ســطح نخلســتان، مرحله 
باردهی و میزان تخصیص اباغی به اســتان انجام شده 
تصریح کرد: طرح احیا و جایگزینی نخیات طی یکسال 
اخیر در ســطح ۹۰۰ هکتار از اراضی شهرســتان های 
آبادان، خرمشــهر و شــادگان انجام شــده و قرار است 
در سایر شهرســتان های خرماخیز نیز اجرا شود.معاون 
باغبانی ســازمان جهاد کشاورزی خوزستان در خصوص 
تامین آب برای تخیات گفت: با تعامل انجام شــده بین 
دستگاه های اجرایی استان در سال گذشته، تنش آبی در 

نخیات به حداقل رسید.
معاون باغبانی سازمان جهاد کشاورزی استان خوزستان 
گفــت: ظرفیت صنایــع بســته بندی و تبدیلی خرمای 
خوزســتان در حــال حاضر حدود ۱۵۰ هزار تن اســت 
که قرار است با مشــارکت بخش خصوصی این ظرفیت 
بــه ۳۵۰ هزار تن برسد.حسنی نســب میزان برداشــت 
محصول خرمای خوزســتان در ســال گذشــته را ۳۰2 
هزارتن اعام کرد و ادامه داد: از این میزان ۱۰۰ هزارتن 
 توسط کارگاه های بســته بندی و صادرکننده خریداری 

شده است.

۱۲۸ هزار تن گندم خوزستان در بارندگی های اخیر نابود شد
اصفهان - مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
اصفهان گفت: ورودی های اصفهان از همه جهات به دلیل 
میزان ترافیک و تردد در این محورها ساماندهی می شود.
 فــرزاد دادخواه در بازدید اصحاب رســانه از پروژه های 
اداره راهداری و حمل و نقل اســتان اصفهان اظهار کرد: 
هــدف از این برنامه ورودی هــای اصفهان برای بالابردن 
ضریب ایمنی محورهایی است که به شهر اصفهان منتهی 
می شــود. وی با بیان اینکه محورهای ورودی اصفهان از 
اهمیت ویژه ای برخوردار اســت، ابراز کــرد: برنامه هایی 
که برای ایمنی این محورها در دســتور کار قرار دارد از 
جمله رفع نقاط حادثه خیز باید مورد توجه باشد چرا که 
ترافیک و تردد در این محورها به دلیل چهار راه ترانزیتی 

بودن و صنعتی بودن اصفهان بسیار زیاد است.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اصفهان 
با بیان اینکه در سال گذشــته قراردادهای خوبی برای 
ســاماندهی محورهای ارتباطی اســتان اصفهان منعقد 
شد، گفت: یکی از این محورهای ارتباطی ورودی معلم 
اســت که حجم بالایی از تردد را دارد و این امر نیازمند 
ایمنی اســت، یکی از اقدامات مؤثری که در این زمینه 
می توانستیم انجام دهیم ایمن ســازی رفوژ میانه محور 
بود کــه این امر را در 2۵ کیلومتر در دســتور کار قرار 
دادیم و ســال گذشــته ۵ کیلومتر از پل شریعتی تا پل 
خورزوق اجرایی شــد.وی افزود: رفــوژ میانی این محور 
در عرض ۳ متر بازســازی شد وگاردریل ها نیز با مفصل 
حفاظــی بتنی به وســط انتقال یافــت و باعث افزایش 

ضریب ایمنی این محور شد.
دادخــواه تاکید کــرد: با اقدامات صــورت گرفته تعداد 
حــوادث در بزرگراه معلم به میــزان ۵۰ درصد کاهش 
یافته است.وی با اشاره به لزوم هماهنگی با دیگر ادارات 
و بــه ویژه اداره برق در بهبود ایمنی محورهای اســتان 
اصفهان و بــه ویژه بزرگراه معلم گفــت: در این زمینه 
ضروری اســت که سیســتم روشــنایی در محور میانی 
ایجاد و نگهداری شــود.مدیرکل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای استان اصفهان با بیان اینکه برای ساماندهی 2۰ 
کیلومتر باقیمانده از بزرگراه معلم پیمانکار جدید معرفی 
شــده است، افزود: زیرســازی رفوژ میانی این محور نیز 

در حال اجرا اســت و زیرسازی زیر نیوجرسی ها و نصب 
نیوجرسی های مفصلی نیز در حال انجام است.

وی با بیان اینکه همچنان مشــکات ایمنی و روشنایی 
بزرگــراه معلم وجــود دارد، ادامه داد: ایــن امر نیاز به 

همکاری اداره برق و پلیس راه دارد.
دادخواه اعتبار پیش بینی شده برای ساماندهی بزرگراه 
معلــم را بیش از ۱۰۰ میلیارد تومان اعام کرد و گفت: 
بخشــی از این اعتبار سال گذشــته تأمین و بخشی نیز 

نیازمند اعتبارات استانی است.
وی با بیان اینکه ســاماندهی زیرگذرهای بزرگراه معلم 
نیز در فاز بعدی در دستور کار است، افزود: زیرگذرهای 
سواره رو ســاماندهی خواهد شد و ۶ خطه کردن محور 
و ســاماندهی تابلوهای اطاع رسانی نیز در دستور کار 
قرار دارد.مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
اصفهان در خصوص ســاماندهی ورودی جاده نائین به 
اصفهان نیز گفت: نابســامانی ورودی از سمت فرودگاه 
وجود دارد که با به روزرســانی نیوجرســی ها این امر را 
مدیریت خواهیــم کرد و در فاز اول از پــل فرودگاه تا 
جیان آباد و در فاز دوم از جیان آباد تا ســجزی را در 
دستور کار داریم.  دادخواه با اشاره به ساماندهی اتوبان 
فرودگاه نیز گفت: این مسیر ۱2 کیلومتر است که از پل 
فرودگاه تا پل آفتاب به میزان ۹ کیلومتر است که تاکنون 
8 کیلومتر انجام و یــک کیلومتر باقیمانده نیز در زمان 
مقرر اجرایی خواهد شــد.وی با بیان اینکه نورپردازی و 
اضافه کردن یک لاین عبور به هر طرف ورودی شــرق 
اصفهان در دستور کار است، گفت: مطالعات انجام شده 

و به زودی پیمانکار را معرفی خواهیم کرد.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اصفهان 
با اشــاره به اینکه محور تشــریفات اصفهان نیز ۶ خطه 
خواهد شــد، افزود: تاکنون ۱۰۰ میلیارد تومان در این 
محور هزینه شــده و به ۱۵۰ میلیــارد تومان دیگر نیز 
نیاز داریم.وی ورودی اصفهان از محور بهارســتان را نیز 
دیگــر ورودی پرتردد اصفهــان توصیف کرد و گفت: به 
صورت میانگین در هر شــبانه روز در هر لاین این محور 
۷۰ هــزار خودرو تردد می کنند و جز ۷ محور پرترافیک 

کشور است.

ورودی های اصفهان ساماندهی می شود 

 امنیت پایدار مردمی 
در سطح کشور برقرار است

فرمانده قرارگاه سایبری و تهدیدات نوین قرارگاه مرکزی خاتم الانبیا)ص( با بیان 
اینکه امنیت و آرامش امروز را مدیون خون پاک شهدا هستیم، گفت: خوشبختانه 

امنیت پایدار مردمی در سطح کشور به ویژه استان کردستان برقرار است.
ســردار سرلشــکر پاســدار مصطفی ایزدی در گفت وگو با تسنیم در سنندج در 
پاسخ به این سؤال که امنیت کنونی کشور به ویژه در استان کردستان را چگونه 

ارزیابی می کنید؟ اظهار داشــت: امنیت کردســتان و اداره و مدیریت این استان 
دستِ مردم است؛ از استاندار گرفته تا نیروهای مسلح؛ سپاه در استان کردستان 

همگی از مردم کردستان هستند و ما از این وضعیت خوشحالیم.
فرمانده قرارگاه سایبری و تهدیدات نوین قرارگاه مرکزی خاتم الانبیا)ص( افزود: 
هم اکنون دریادار شــهرام ایرانی از فرزندان این استان، فرماندهی نیروی دریایی 
ارتش کشورمان را برعهده دارد و این نشان دهنده نقطه قوت، پیشرفت انقاب و 
توانمندی هایی است که مردم کردستان دارند.وی با بیان اینکه امنیت و آرامش 
امروز را مدیون خون پاک شــهدا هستیم، تصریح کرد: خوشبختانه امنیت پایدار 
مردمی در سطح کشور به ویژه استان کردستان برقرار است.سردار ایزدی تأمین 

امنیت را نقطه قوت و نشان از اقتدار کشور دانست و عنوان کرد: امنیت مهم ترین 
رکن پیشرفت است که خوشبختانه این زمینه در نقطه به نقطه کشور حتی نقاط 

صفر مرزی برقرار و حاکم است.
معــاون امور راهبردی و اشــراف کلی فرماندهی معظم کل قــوا از مجاهدت و 
تاش های پیشمرگان مسلمان کُرد و نیروهای مسلح اعم از پاسداران، بسیجیان، 
نیروی انتظامی، مرزبانی و دســتگاه های اطاعاتــی و امنیتی تقدیر کرد و ابراز 
داشــت: این عزیزان عاوه بر مجاهدت های شــبانه روزی برای تأمین امنیت در 
مرزها و ایجــاد امنیت پایدار، در جهت خدمت و حفــظ امنیت و آرامش مردم 

جانفشانی می کنند.


